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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:295 Kärnenergiforskning

Riksdagen har sedan tidigare beslutat om att statens energiforskningsanslag ska 
vara tillgängligt för och ske inom alla relevanta energislag, inklusive kärnkraft. 
Detta har även statens energimyndighet instruerats kring genom regleringsbrev. 

Under året har ett flertal ansökningar som har en kärnkraftskoppling inkommit. 
Dessa varierar till innehåll och har en stor bredd. Trots detta har samtliga 
inkomna ansökningar avslagits av Energimyndigheten. 

Även regeringen konstaterar i budgetpropositionen att inga projekt som 
fokuserar på kärnkraftsområdet har tilldelats några medel, detta utan något 
vidare resonemang eller värdering. 

Glädjande är att regeringen i budgetpropositionen framhöll att man avser att i 
samband med den energipolitiska forskningspropositionen förtydliga att 
energiforskningen ska vara teknikneutral och omfatta all fossilfri elproduktion. 
Det saknar dessvärre helt betydelse om ansvarig myndighet sedan konsekvent 
avslår de ansökningar som inkommer. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att energiforskning ska bedrivas 
inom samtliga fossilfria energislag?

………………………………………

Mattias Bäckström Johansson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-10-27
Besvaras senast
2020-11-04 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


